
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 1. listopadu 2011
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 17.1.2012 � 15:11:34

Zasedání číslo: 6/2011

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Marie Košařová, Ladislav Bulín, Jitka Kulíšková, Jaroslav Bulín
Omluveni:  Pavel Babor, hosté: Jaroslava Romová
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 6.
zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2011, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 6 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
1/ Zahájení 
2/ Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/ Návrh na vydání územního plánu Bílov
4/ Sezení na návsi
5/ Vítání občánků - 17. 12. 11 - od 14.00 hodin
6/ Dotace na dopravní obslužnost - 1680,- Kč/ rok 2012
7/ Různé - informace o ITEP, obnovení  Programu obnovy venkova, údržba hřiště - sobota, oprava
el. vedení na hasičské zbrojnici, věnec na pomník padlým od obce
8/ Usnesení a závěr

Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
p. L. Bulín
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Zastupitelé byli seznámeni s projednáním územního plánu obce a rozhodli vydat souhlas jeho
vydáním.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 4/ zastupitelé se shodli, že pořídí kryté sezení na návsi, nabídková cena od truhláře je do 15 tisíc
Kč, zastupitelé ještě zkusí zjistit, zda ho lze pořídit levněji, rozhodnutí odkládají.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 5/ Zastupitelé se rozhodli uspořádat předvánoční posezení a vítání občánků v sobotu 17. 12.
2011 od 14.00 hodin.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 6/ Zastupitelé souhlasí s podílem obce na dopravní obslužnost pro rok 2012 ve výši 1680,- Kč
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 7/ Starosta informoval zastupitele o prezentaci obce na veletrhu cestovního ruchu ITEP v Plzni,
což zastupitelé vzali na vědomí. 
Dále požádal starosta zastupitele o doplnění a aktualizaci Programu obnovy venkova obce Bílov,
neboť původní Program je téměř splněn. Toto bylo prozatím odloženo.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Starosta odpověděl p. J. Kulíškové na podnět z minulého zasedání, aby obec prohloubila příkop za
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jejich zahradami: pozemek patří Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových a užívá ho
Bílovská zemědělská a.s. Zastupitelé vzali informaci na vědomí
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Paní Košařová navrhla, aby obec kupovala na svátek Dušiček věnec na místní pomník padlým v 1.
světové válce. Zastupitelé souhlasili - od příštího roku.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Starosta navrhl úpravu návsi u hřiště a u "horního "rybníka, pan Jaroslav Bulín to doplnil
požadavkem opravy el.vedení v hasičské zbrojnici. Zastupitelé souhlasili, z časových důvodů však
budou patrně práce odloženy .
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Protože nebylo dalších připomínek, navrhl starosta následující usnesení.
6. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 1.11. 2011:
27/2011 - zastupitelé obce Bílov usnesením č. 26/2011 vydává v souladu s ustanovením § 54
odstavce 2) zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu a § 171 odstavce 1)
zákona č. 500/2004 Sb. správní řád „Územní plán Bílov“.
28/2011- zastupitelé souhlasí s pořízením krytého sezení na návsi a s pořádáním předvánočního
posezení dne 17.12.2011 
29/2011 - Zastupitelé souhlasí s podílem obce na dopravní obslužnost pro rok 2012 ve výši 1680,-
Kč
30/2011 - zastupitelé souhlasí, aby obec pořizovala každoročně věnec na pomník padlým v 1.
světové válce v době Dušiček
Zapsal: Pavel Bulín
Ověřovatelé zápisu:
Josef Slach
Ladislav Bulín					Starosta: Mgr. Pavel Bulín
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